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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och integrationsminister Johan Pehrson (L)

2023/24:463 Yrkesförarbristen inom transportsektorn

I en debattartikel publicerad i Sydsvenskan den 18 oktober 2022 uttryckte 
ledarna för några av Sveriges största buss- och kollektivtrafikföretag en djup 
oro över den akuta och växande bristen på yrkesförare. De varnade för att om 
inte fler yrkesförare utbildas kan vi stå inför allvarliga störningar i 
samhällskritiska funktioner såsom persontransporter och viktiga leveranskedjor.

I dag visar Transportföretagens rapporter på ett behov av att anställa 5 044 
lastbilschaufförer under 2024 och ett totalt rekryteringsbehov på 8 100 
bussförare under de kommande tre åren. Dessa siffror är betydligt högre än 
tidigare uppskattningar och indikerar en kritisk situation för branschen. Buss- 
och kollektivtrafikföretagen pekar på Arbetsförmedlingens otillräckliga 
åtgärder för att möta detta behov och föreslår införandet av ett 
auktorisationssystem för yrkesutbildningar, där ersättning är kopplad till 
färdigutbildade elever som övergår till arbete.

Samtidigt som dessa rapporter kommer finns det en växande arbetslöshet.

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknads- och integrationsminister 
Johan Pehrson:

 

Hur avser ministern att agera för att adressera denna brist på yrkesförare?  

………………………………………

Serkan Köse (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-03
Besvaras senast
2024-01-17
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


